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>第一篇　　I come from a big family.There are six persons in my family.Besides my parents,I have an elder brother,an elder ...
　　>第一篇
　　I come from a big family.There are six persons in my family.Besides my parents,I have an elder brother,an elder sister,and a younger brother.
　　My father is a worker who works in a machine tool plant.He has been working there since Liberation.My mother is a typical chinese housewife.She takes care of the whole house-
　　hold.My elder brother is an engineer in a chemical research institute in Beijing. My elder sister is a junior middle school music teacher in Shanghai,and my younger brother is now studying in a senior high school in my hometown.
　　We love our parents and they love us,and the brothers and sisters always encourage and help each other.We are a happy family.
　　我来自一个大家庭。有六个人在我家.我的父母,我有一个哥哥,一个姐姐,一个弟弟。
　　我的父亲是一个工人,他在一家机床厂工作。解放以来,他一直在那里工作。我妈妈是一个典型的中国家庭主妇。她负责整个房子
　　持有。我的哥哥是一名工程师在北京化学研究所。我的姐姐是一个初中的音乐老师在上海,和我的弟弟正在研究在高中在我的家乡。
　　我们爱我们的父母,他们爱我们,兄弟姐妹总是鼓励和互相帮助。我们是一个幸福的家庭。
　　>第二篇
　　I have a very lucky family. There are five people in my family, my dad, mom, sister and brother.
　　My dad is a host of the family. He is tall and strong. He is a boss. He works very hard. He likes singing and doing sports. He is very funny. He cares about us. My mom is a boss, too. She likes planting. She is very busy every day. But she is very kind to us. We love her very much.
　　“ Tom, you are a naughty boy,” my mom always says. Yes, my brother Tom is really naughty. He likes sports very much. He usually makes funny of me. When I am angry every time, he always says: “ You look like a monkey!” I am even mad, but he is much happier.
　　My sister is a sports player. She is tall and strong. She has big eyes, small nose and mouth and two small ears. She is pretty and cute. She likes listening to music every much. “ Proud of you” is her favourite English song. She can sing very well and she even teaches me sing this song.
　　I am a happy girl. I like listening to music, too. like playing pingpong . I love my parents and they love me, too.
　　我有一个很幸福的家庭。在我的家庭有五口人，爸爸，妈妈，姐姐和弟弟，还有我。
　　我的父亲是一家之主。他又高又壮，是一个老板，他工作很努力。他喜欢唱歌和做运动，他是很风趣的一个人，他很关心我们。我的妈妈也是一个老板，她喜欢栽种东西，她每天都很忙碌，但她对我们非常和蔼，我们非常爱她。
　　“汤姆，你是一个顽皮的孩子，”我妈妈总是说，是的，我的兄弟汤姆是个很顽皮的小孩。他非常喜欢运动，通常他都拿我开心，当我每次生气的时候，他总是说：“你看起来像一只小猴子!”我都快气疯了，这样他就更高兴了。
　　我的姐姐是一个运动员，她又高又壮。她大眼睛，小鼻子、小嘴，两个小耳朵。她非常漂亮、可爱。她喜欢听音乐， “为你骄傲”是她最喜欢的一首英文歌，她能唱得非常好，甚至教我也唱这首歌。
　　我是一个快乐的女孩。我喜欢听音乐、喜欢打乒乓球。我爱我的父母，他们也爱我。
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